

壹號廣場泊車條款及細則：

1. 顧客必須於消費當日出示同日收據正本方能享用此優惠。逾期、重印、損毀、修改、複印及/或手寫收據將不獲受理。此外，經互聯網購物、郵購、電話購物、慈善捐款、銀行帳款交易、兌換/退款、購買禮券及/或現金券、繳費帳單及/或信用卡繳費亦不獲受理。
2. 已換領的收據不可重複使用。每張收據只限換領一次。
3. 如泊車時間超逾免費泊車優惠時間，其後每小時需繳付指定泊車費用。
4. 已換領的優惠不接受退回、兌換現金或折扣或其他貨品。所有未換領之免費泊車時間不能兌換現金或折扣或其他貨品。
5. 本優惠必須親身前往澳門壹號廣場二樓服務台登記。
6. 澳門壹號廣場二樓服務台服務時間：星期日至星期四上午 10 時 30 分至晚上 11 時；星期五、星期六及公眾假期上午 10 時 30 分至凌晨 12 時。
7. 本優惠只適用於澳門壹號廣場自助停車服務。
8. 離開停車場前請攜帶泊車票先到二樓服務台經系統處理。
9. 經系統處理後的泊車票會有 15 分鐘離開停車場，若超過 15 分鐘，則另須按時間計算付款。
10. 所有商用車輛、澳門壹號廣場零售商戶之銷售員、員工及承辦商、拾富物業股份有限公司、澳門美高梅酒店之員工均不得參與是次免費泊車推廣活動。
11. 拾富物業股份有限公司保留隨時更改優惠、條款及細則及/或取消是次免費泊車推廣活動之權利而毋須事先通知。如有任何爭議，拾富物業股份有限公司之決定為最終決定。拾富物業股份有限公司及澳門壹號廣場保留對相關優惠之爭議，及保留最終決定權。
12. 優惠受停車場規章限制。
13. 所有換領免費泊車優惠及/或使用澳門壹號廣場停車場之顧客必須奉行、履行及遵守上述條款及細則，以及由拾富物業股份有限公司及 Hongkong Land (One Central) Retail Property Management Limited 所定立及不時修改之停車場規章。

One Central Macau Parking Terms and Conditions:

1. Same-day original receipt(s) must be presented. Receipt(s) which is/are outdated, duplicated, damaged, altered, reprinted and/or hand written will not be accepted. Receipts from internet purchases, mail orders, phone orders, charity donations, bank transactions, exchanges/refunds, purchase of gift voucher and/or cash vouchers, bill-payments and/or credit card payments will not be accepted.
2. No receipt is allowed to be re-used in this promotion. Each receipt can only be redeemed once.
3. For every additional hour beyond the complimentary period, the prevailing parking fee will be duly charged onwards.
4. Redeemed offers cannot be returned and exchanged for cash, discounts or other products. All unused complimentary parking hours cannot be returned and exchanged for cash, discounts or other products.
5. All redemption must be registered at One Central Macau service counter on 2F in person.
6. Operating hours for One Central Macau 2F service counter: Sunday to Thursday, 10:30am – 11:00pm; Friday, Saturday and Public Holidays, 10:30am – 12:00am.
7. This privilege is only consumed on self-parking service of One Central Macau (Retail).
8. Please visit the service counter on 2F to have the parking ticket stamped before leaving One Central Macau Car Park.
9. There are 15 minutes for the car owner to exit the car park after the parking ticket is stamped. Parking fees will be charged in accordance to the exceed time.
10. All commercial vehicles, sales personnel, staff, contractors of any occupants of any unit in or retailers of One Central Macau, staff of Properties Sub F, Ltd, MGM Macau are NOT eligible to participate in the complimentary parking promotion.
11. Properties Sub F, Limited reserves the right to amend the offer, terms and conditions and/or withdraw the complimentary parking promotion at any time without any prior notice. In case of any dispute, the decision of Properties of Sub F, shall be final and binding on all parties concerned. Properties Sub F, Limited and One Central Macau reserve the rights to determine and arbitrate for final decision on any dispute on the complimentary parking promotion.
12. Car park regulations apply.
13. All parties redeeming for this complimentary parking and/or using the car park of One Central Macau must fully observe, perform and comply with the terms and conditions above and the car park regulations as may be prescribed and/or amended by Properties Sub F, Limited and/or Hongkong Land (One Central) Retail Property Management Limited from time to time.